



Global opportunities, endless possibilities

PRUGlobal Series (this is an insurance product)



Right By You

United Overseas Bank (Malaysia) Bhd (199301017069 (271809-K))
Prudential Assurance Malaysia Berhad 198301012262 (107655-U)

Member of PIDM

The certificate/policy is(are) NOT PROTECTED BY Perbadanan Insurans Deposit Malaysia ("PIDM"). Please refer to PIDM's Takaful and Insurance Benefits Protection System ("TIPS") Brochure or contact Prudential Assurance Malaysia Berhad or PIDM (visit www.pidm.gov.my).



PRUGlobal Series¹

Creating wealth through diversification



For the life you want and deserve, for your children's education, for your next big purchase - gain the ability to multiply and diversify your wealth with our global wealth building blocks. Fuel your wealth creation journey today, your future self will thank you for it, and you can get onto the road to wealth.

Risk and return are always going hand in hand. Diversify your portfolio with our **PRUGlobal Series** - a foreign currency denominated (FX)² single premium investment-linked insurance plan that offers a combination of insurance protection and investment. A plan that widens your financial horizon.

Benefits and features at a glance



wealth creation via foreign currency denominated (FX) insurance policy

Opportunity and convenience to create foreign currency asset to meet your financial goals and achieve broader portfolio diversification.



wealth accumulation via high allocation rate to maximise your investment

Let 97.00% premium allocated work even harder to optimise your every dollar.



wealth management by professionals to diversify your investment portfolio

We offer a range of professionally managed funds to cater to your risk appetite and investment style. As your needs change, simply re-balance or switch your fund(s).



wealth protection irrespective of market fluctuations for you and your family against uncertainties

Provides you with peace of mind and financial security as you will be covered against death & Total and Permanent Disability (TPD)³.



wealth distribution according to your choices⁴

Peace of mind knowing your proceeds will be distributed to your loved ones in the most efficient manner. Hence, rest assured that your loved ones will have the financial resources they will need to carry on if the unfortunate happens.

¹The product is not protected by PIDM.

²FX shall refer to the foreign currency chosen by you.

³Prior to the Policy Anniversary of age 70.

⁴For Muslim, policy moneys shall be distributed according to Islamic Law.

All about PRUGlobal Series

1. What is PRUGlobal Series?

PRUGlobal Series is a foreign currency denominated (FX) single premium investment-linked insurance plan that offers a combination of insurance protection and investment. The premiums and benefits payable under this plan are denominated in foreign currency.

This plan provides coverage in the event of death/Total and Permanent Disability (TPD)⁵, whichever occurs first. It also provides maturity benefit at the Policy Anniversary when the Life Assured reaches 100 years old.

2. What are the covers/benefits provided?

This plan covers:

Death Benefit/ Total and Permanent Disability (TPD) ⁵ Benefit	A lump sum benefit which is the higher of the following will be payable: (a) 125% of single premium plus 100% of any Top-Up Premium paid, less any reduction due to withdrawal; (b) value of units in Basic Unit Account (BUA) and Investment Unit Account (IUA) (if any); OR (c) FX5,000.
Maturity Benefit	Value of units in BUA and IUA (if any) will be payable.

3. What is the minimum single premium for PRUGlobal Series?

The minimum single premium for PRUGlobal Series is FX10,000.00.

4. How will my single premium be invested?

97.00%⁶ of your single premium paid will be allocated to buy units in the PRULink Global Funds that you have selected. Any unallocated amount will be used to pay commissions to Bank and other expenses incurred by us. For more information on these funds, please refer to the Fund Fact Sheet.

5. Where are my fund(s) invested?

Your premium will be allocated to purchase units in the PRULink Global Fund(s) you have selected. The allocation of your premium depends on the fund(s) chosen. You may invest in one or more funds, provided they are denominated in the same currency as your policy. Each selected fund must have a minimum allocation of 5%, and the total allocation must add up to 100%.

This plan targets individuals with high risk tolerance. For the complete list of available funds, please refer to the Product Disclosure Sheet or Product Illustration.

The investment performance of the PRULink Global Funds are not guaranteed. Fund management charge will be charged as % of the investment fund. Charges vary depending on the fund(s) that you select. For more information on these funds, please refer to their respective Fund Fact Sheets available on Prudential Assurance Malaysia Berhad (PAMB) corporate website at www.prudential.com.my. You may also track the performance of your fund(s) by checking the unit prices published daily on the website.

6. What are the fees and charges involved?

Service Charge	A one-off Service Charge of FX50.00 ⁷ will be deducted from the value of units to pay for administration, management and servicing of the policy.
Insurance Charge	A one-off Insurance Charge will be deducted from the value of units to pay for your insurance coverage. It will be calculated based on percentage of sum assured and entry age of the Life Assured.
Fund Switching Fee ⁸	Waived

The fees and charges may be varied from time to time by giving you notice.

7. Who can take up this plan?

Individuals aged between 1 and 70 years old.

⁵Prior to the Policy Anniversary of age 70.
⁶This allocation rate is before deducting list of charges.

⁷The Service Charge shall be waived for single premium of FX20,000.00 and above.
⁸This fee will be waived until electronic transactions are made available. Thereafter, manual request for fund switching will be subjected to a Fund Switching Fee. 4 free switches are available every policy year. The Fund Switching Fee is set at 1.00% of the switched amount, subject to maximum FX10.00 for any subsequent switches within the policy year.

8. What are the major exclusions under PRUGlobal Series?

- Suicide – if death was due to suicide within one year from the effective date of policy, the value of units at the valuation date after the date of notification shall be payable.
- Total and Permanent Disability (TPD) Benefit is not payable if the disability is directly or indirectly caused by:
 - (a) any pre-existing conditions;
 - (b) any attempted suicide or self-inflicted injury whether attempted/inflicted while sane or insane;
 - (c) any traveling in an aircraft other than as a pilot or a member of a crew or a fare paying passenger in a commercial aircraft licensed for passenger service on scheduled flights over established routes only; or
 - (d) any participation in any aerial sporting activities such as hang-gliding, ballooning, parachuting, sky-diving, bungee jumping and other such similar activities.

Note: This list is non-exhaustive. Please refer to the policy contract for the full list of exclusions under this policy.

9. How do I find out more about PRUGlobal Series?

Should you require additional information about **PRUGlobal Series**, you may visit the nearest UOB Malaysia Branches. Alternatively, you could visit the website at **UOB.my/pgs** for more details.

Important notes and disclaimers

- This brochure is for illustrative purposes only. You are advised to refer to the Product Disclosure Sheet, Product Illustration and Fund Fact Sheet(s) for further information before purchasing a policy, and to refer to the terms and conditions in the policy contract for details of the features and benefits under the policy.
- As this is a foreign currency denominated investment-linked insurance plan, you have the obligation to pay the premium in the foreign currency that you have chosen. You (or your beneficiary) may be exposed to the fluctuations in currency exchange rates if you decide to convert the benefits payable under this plan to any currency other than that chosen under this plan. Therefore, you and your beneficiary are advised to have a foreign currency account capable of accepting the currency chosen under this plan, where benefits payable under this plan could be transferred into the foreign currency account. In the event, where the benefits payable under this plan are transferred to a bank account not capable of accepting the currency chosen under this plan, it would then be subject to the receiving bank's currency exchange rate and any applicable fees and charges.
- You should satisfy yourself that this policy will best serve your needs and that the premium payable under the policy is an amount that you can afford. To achieve this, we recommend that you speak to your UOB Malaysia representative who will perform a needs analysis and assist you in making an informed decision. You may also contact the insurance company directly for more information.
- The rates of the insurance charges for the plan are guaranteed.
- You can surrender the policy at any time. However, if you terminate the policy in the early years, you may get back less than the amount you have paid in. Upon surrender, a surrender value will be payable and all the benefits under this plan will be terminated.
- There is a free-look period of 15 days after the date of delivery of the policy to allow you to review it if it meets your needs. If the policy is cancelled within this period, we will refund you the unallocated premiums, the value of units that have been allocated (if any) at unit price at the next valuation date, any insurance charge, taxes (if any) and other charges that have been deducted, less any medical fee incurred.
- Commission will be borne by the policy owner and paid from the premium. Please refer to the following table for the commission payable.

The table assumes a **PRUGlobal Series** policy with total single premium of FX100,000.00.

Policy Year	Premium Allocation Rates (%)	Premium Allocated (FX)	Proportion of Premium Deducted for Commission Payable (payable from unallocated premium) (%)	Amount of Commission Payable (FX)
1	97.00	97,000.00	2.50	2,500.00

Note: The amount of premium allocated as shown above is before deduction of any Insurance Charge or Service Charge.

- **PRUGlobal Series** is not a Syariah-compliant product.
- For more information on the funds, please refer to their respective Fund Fact Sheets available on PAMB corporate website at www.prudential.com.my. You may also track the performance of your fund(s) by checking the unit prices published daily on the website.
- Any age reference shall be on the basis of Age Next Birthday.
- If there is any conflict or inconsistency between the English language, Malay language and Chinese language versions of this brochure, the English language version of this brochure shall prevail and be given effect to.
- Taxes at the prevailing rate may be charged on any of the premiums, or any other payments due (where applicable) under this policy.
- Prudential Assurance Malaysia Berhad (PAMB) is a licensed insurance company under the Financial Services Act 2013 that is regulated by Bank Negara Malaysia.



PRUGlobal Series¹

Mencipta kekayaan melalui kepelbagaian



Demi kehidupan yang anda impikan, demi pendidikan anak anda, demi pembelian besar seterusnya – keupayaan di tangan anda untuk menggandakan dan mempelbagaikan kekayaan anda dengan instrumen pembinaan kekayaan global kami. Menujah perjalanan anda hari ini menuju ke destinasi penciptaan kekayaan yang anda akan bersyukur pada masa hadapan di atas keputusan bijak ini.

Risiko dan pulangan sentiasa seiring. Pelbagaikan portfolio anda dengan **PRUGlobal Series** kami – pelan insurans berkaitan pelaburan dengan premium tunggal yang berdenominasi dalam mata wang asing (FX)² yang menawarkan gabungan antara perlindungan insurans dan pelaburan. Pelan yang memperluaskan ufuk kewangan anda.

¹Produk ini tidak dilindungi oleh PIDM.
²FX merujuk kepada mata wang asing yang anda pilih.

Manfaat-manfaat dan ciri-ciri sepintas lalu



Penciptaan kekayaan melalui polisi insurans yang berdenominasi dalam mata wang asing (FX)

Menyediakan peluang dan kemudahan untuk mencipta aset mata wang asing bagi memenuhi matlamat kewangan anda dan mencapai portfolio pelabagaan yang lebih luas.



Pengumpulan kekayaan melalui kadar peruntukan yang tinggi demi memaksimumkan pelaburan anda

Biarkan 97.00% premium yang diperuntukkan bekerja lebih keras lagi demi mengoptimumkan setiap dolar yang dilaburkan.



Pengurusan kekayaan oleh profesional bagi mempelbagaikan portfolio pelaburan anda

Kami menawarkan pelbagai dana yang diuruskan secara profesional bagi memenuhi selera risiko dan gaya pelaburan anda. Apabila keperluan anda berubah, anda cuma perlu mengimbangkan semula atau menukar dana(-dana) anda.



Perlindungan kekayaan terhadap ketidakpastian tanpa mengira turun naik pasaran untuk anda dan keluarga anda

Memberikan anda ketenangan fikiran dan jaminan kewangan kerana anda akan dilindungi terhadap kematian & Hilang Upaya Menyeluruh dan Kekal (TPD)³.



Pembahagian kekayaan menurut pilihan anda⁴

Hati anda tenang mengetahui bahawa wang polisi anda akan dibahagi-bahagikan kepada orang tersayang dengan cara yang paling efisien. Jadi, yakinilah bahawa orang tersayang akan mempunyai sumber kewangan yang mereka perlukan untuk meneruskan hidup sekiranya peristiwa yang tidak diingini menimpa.

³Sebelum Ulang Tahun Polisi umur 70.
⁴Untuk Muslim, wang polisi akan dibahagikan menurut Undang-undang Islam (Hukum Faraid).

Mengenai PRUGlobal Series

1. Apakah itu PRUGlobal Series?

PRUGlobal Series adalah pelan insurans berkaitan pelaburan dengan premium tunggal yang berdenominasi dalam mata wang asing (FX) yang menawarkan gabungan antara perlindungan insurans dan pelaburan. Premium dan manfaat-manfaat dibayar di bawah pelan ini adalah berdenominasi dalam mata wang asing.

Pelan ini menyediakan perlindungan sekiranya berlaku kematian/Hilang Upaya Menyeluruh dan Kekal (TPD)⁵, mana-mana yang berlaku dahulu. Ia juga menyediakan manfaat kematangan pada Ulang Tahun Polisi semasa Hayat Yang Diinsuranskan berumur 100 tahun.

2. Apakah perlindungan/manfaat-manfaat yang ditawarkan?

Pelan ini menyediakan:

Manfaat Kematian/ Manfaat Hilang Upaya Menyeluruh dan Kekal (TPD) ⁵	Manfaat sekaligus yang lebih tinggi di antara yang berikut akan dibayar: (a) 125% daripada premium tunggal tambah 100% daripada sebarang Premium Tokokan yang telah dibayar, tolak sebarang pengurangan yang disebabkan oleh pengeluaran; (b) nilai unit-unit dalam Akaun Unit Asas (BUA) dan Akaun Unit Pelaburan (IUA) (jika ada); ATAU (c) FX5,000.
Manfaat Kematangan	Nilai unit-unit dalam BUA dan IUA (jika ada) akan dibayar.

3. Berapakah premium tunggal minimum bagi PRUGlobal Series?

Premium tunggal minimum bagi PRUGlobal Series adalah FX10,000.00.

4. Bagaimanakah premium tunggal saya akan dilaburkan?

97.00%⁶ daripada premium tunggal yang anda bayar akan diperuntukkan untuk membeli unit-unit dalam Dana-dana PRULink Global yang anda pilih. Sebarang amaun yang tidak diperuntukkan akan digunakan untuk membayar komisen kepada Bank dan perbelanjaan lain oleh kami. Untuk maklumat lanjut tentang dana-dana ini, sila rujuk kepada Lembaran Fakta Dana.

⁵Sebelum Ulang Tahun Polisi umur 70.
⁶Kadar peruntukan ini adalah sebelum penolakan caj-caj.

5. Di manakah dana(-dana) saya dilaburkan?

Premium anda akan diperuntukkan untuk membeli unit-unit dalam Dana(-dana) **PRULink Global** yang anda telah pilih. Peruntukan premium anda bergantung kepada dana(-dana) pilihan anda. Anda boleh melabur dalam satu atau lebih dana, tertakluk kepada dana(-dana) yang dipilih berdominasi dalam mata wang yang sama dengan polisi anda. Setiap dana yang dipilih mesti mempunyai peruntukan minimum sebanyak 5%, dan jumlah peruntukan mesti mencapai 100%.

Pelan ini menyasarkan individu yang mempunyai daya toleransi risiko tinggi. Untuk senarai tawaran dana yang lengkap, anda boleh merujuk kepada Lampiran Keterangan Produk atau Ilustrasi Produk.

Prestasi pelaburan bagi Dana-dana **PRULink Global** adalah tidak dijamin. Caj pengurusan dana akan dikenakan berdasarkan % daripada dana pelaburan. Caj bergantung kepada dana(-dana) yang anda pilih. Untuk maklumat lanjut mengenai dana-dana, sila rujuk Lembaran Fakta Dana masing-masing yang boleh didapati di laman web korporat Prudential Assurance Malaysia Berhad (PAMB) di www.prudential.com.my. Anda juga boleh mengikuti prestasi dana(-dana) anda dengan menyemak harga unit yang disiarkan setiap hari di laman web.

6. Apakah yuran-yuran dan caj-caj yang terlibat?

Caj Perkhidmatan	Caj Perkhidmatan sebanyak FX50.00 ⁷ akan ditolak sekali daripada nilai unit-unit untuk pentadbiran, pengurusan dan perkhidmatan yang diberikan ke atas polisi anda.
Caj Insurans	Caj Insurans akan ditolak sekali daripada nilai unit-unit untuk memberi anda perlindungan insurans. Ia akan dikira berdasarkan peratusan jumlah diinsuranskan dan umur kemasukan Hayat Yang Diinsuranskan.
Yuran Penukaran Dana ⁸	Dikecualikan

Yuran-yuran dan caj-caj mungkin berubah dari semasa ke semasa dengan memberikan anda notis.

7. Siapakah yang boleh menyertai pelan ini?

Individu yang berumur 1 hingga 70 tahun.

⁷ Caj Perkhidmatan akan dikecualikan untuk premium tunggal sebanyak FX20,000.00 dan ke atas.

⁸ Yuran ini akan dikecualikan sehingga urus niaga elektronik disediakan. Selepas itu, permintaan manual untuk penukaran dana akan dikenakan Yuran Penukaran Dana. 4 penukaran percuma dibenarkan setiap tahun polisi. Yuran Penukaran Dana ditetapkan pada 1.00% daripada amaun yang ditukar tertakluk kepada maksimum FX10.00 bagi setiap penukaran seterusnya dalam setiap tahun polisi.

8. Apakah pengecualian-pengecualian utama dibawah PRUGlobal Series?

- Bunuh diri - jika kematian disebabkan bunuh diri dalam tempoh setahun dari tarikh permulaan polisi, nilai unit-unit pada tarikh penilaian selepas tarikh pemberitahuan akan dibayar.
- Manfaat Hilang Upaya Menyeluruh dan Kekal (TPD) tidak akan dibayar jika kehilangan upaya itu secara langsung atau tidak langsung disebabkan oleh:
 - (a) sebarang keadaan sedia ada;
 - (b) sebarang cubaan membunuh diri atau kecederaan diri yang disengajakan, sama ada cubaan atau sengaja, dalam keadaan siuman atau tidak siuman;
 - (c) sebarang penyertaan dalam penerbangan udara selain daripada sebagai juruterbang atau anak kapal atau sebagai penumpang yang membayar tambang dalam pesawat penumpang komersil berlesen yang beroperasi melalui laluan yang biasa dijadualkan; atau
 - (d) sebarang penyertaan dalam aktiviti sukan udara seperti peluncuran gantung, menaiki belon udara, terjun dengan payung terjun, terjun udara, terjun bungee dan aktiviti lain seumpamanya.

Nota: Senarai ini adalah tidak lengkap. Sila rujuk kepada kontrak polisi untuk senarai penuh pengecualian-pengecualian di bawah polisi ini.

9. Bagaimana boleh saya mengetahui lebih lanjut mengenai PRUGlobal Series?

Sekiranya anda memerlukan maklumat lebih lanjut mengenai **PRUGlobal Series**, anda boleh mengunjungi mana-mana cawangan UOB Malaysia yang berdekatan. Ataupun anda juga boleh mengunjungi laman web UOB.my/pgs untuk maklumat lanjut.

Nota penting dan penafian

- Risalah ini adalah bagi tujuan ilustrasi sahaja. Anda dinasihatkan supaya merujuk kepada Lampiran Keterangan Produk, Ilustrasi Produk dan Lembaran Fakta Dana untuk maklumat lanjut sebelum membeli polisi, dan merujuk kepada terma dan syarat dalam kontrak polisi untuk butir-butir mengenai ciri-ciri dan manfaat-manfaat di bawah polisi ini.
- Memandangkan ini adalah pelan insurans berkaitan pelaburan yang berdenominasi dalam mata wang asing, anda mempunyai kewajipan untuk membayar premium dalam mata wang asing yang anda telah pilih. Anda (atau benefisiari anda) mungkin terdedah kepada turun-naik dalam kadar pertukaran mata wang jika anda membuat keputusan untuk menukarkan manfaat yang dibayar di bawah pelan ini kepada sebarang mata wang selain daripada mata wang asing yang anda telah pilih di bawah pelan ini. Oleh itu, anda dan benefisiari anda dinasihat supaya mempunyai akaun mata wang asing yang menerima mata wang asing yang telah anda pilih di bawah pelan ini, di mana manfaat yang dibayar di bawah pelan ini boleh dipindahkan ke dalam akaun mata wang asing. Sekiranya manfaat yang dibayar di bawah pelan ini dipindahkan ke akaun bank yang tidak menerima mata wang asing yang telah anda pilih di bawah pelan ini, ia akan tertakluk kepada kadar pertukaran mata wang bank penerima dan yuran serta caj yang mungkin dikenakan.
- Anda hendaklah memastikan bahawa polisi ini akan memenuhi keperluan anda dan premium yang harus dibayar di bawah polisi ini adalah amaun yang anda mampu bayar. Untuk berbuat demikian, kami mengesyorkan anda berbincang dengan wakil UOB Malaysia anda yang akan membuat analisis keperluan dan membantu anda membuat keputusan termaklum. Anda juga boleh menghubungi syarikat insurans secara terus untuk maklumat lanjut.
- Kadar caj insurans bagi pelan ini adalah dijamin.
- Anda boleh menyerahkan polisi pada bila-bila masa. Walau bagaimanapun, jika anda menamatkan polisi dalam tahun-tahun awal, anda mungkin memperoleh amaun yang kurang daripada amaun yang telah anda bayar. Pada penyerahan, nilai serahan akan dibayar dan semua manfaat di bawah pelan ini akan ditamatkan.

- Tempoh rujukan percuma selama 15 hari diperuntukkan dari tarikh polisi dihantar kepada anda untuk membolehkan anda mengkaji semula sama ada polisi ini memenuhi keperluan anda. Jika polisi dibatalkan dalam tempoh ini, kami akan membayar balik kepada anda premium yang tidak diperuntukkan, nilai unit-unit yang telah diperuntukkan (jika ada) pada harga unit tarikh penilaian seterusnya, sebarang caj insurans, cukai (jika ada) dan caj-caj lain yang telah dikenakan, tolak sebarang yuran perubatan yang telah ditanggung.
- Komisen akan dibiayai oleh pemegang polisi dan dibayar daripada premium. Sila rujuk kepada jadual yang berikut untuk komisen yang boleh dibayar.

Jadual ini mengandaikan polisi **PRU**Global Series dengan jumlah premium tunggal FX100,000.00.

Tahun Polisi	Kadar Peruntukan Premium (%)	Premium Diperuntukkan (FX)	Perkadaran Premium yang Ditolak bagi Komisen yang Perlu Dibayar (akan dibayar daripada premium yang tidak diperuntukkan) (%)	Amaun Komisen yang Perlu Dibayar (FX)
1	97.00	97,000.00	2.50	2,500.00

Nota: Amaun untuk premium diperuntukkan yang ditunjukkan di atas adalah sebelum penolakan sebarang Caj Insurans atau Caj Perkhidmatan.

- **PRU**Global Series adalah produk tidak patuh Syariah.
- Untuk maklumat lanjut mengenai dana-dana, sila rujuk Lembaran Fakta Dana masing-masing yang boleh didapati di laman web korporat PAMB di www.prudential.com.my. Anda juga boleh mengikuti prestasi dana(-dana) anda dengan menyemak harga unit yang disiarkan setiap hari di laman web.
- Sebarang rujukan umur adalah berdasarkan Umur Pada Hari Yang Akan Datang.
- Sekiranya versi Bahasa Inggeris, Bahasa Melayu dan Bahasa Cina bagi risalah ini mempunyai sebarang percanggahan atau tidak konsisten, versi Bahasa Inggeris bagi risalah ini akan diutamakan dan digunapakai.

- Cukai pada kadar semasa boleh dikenakan ke atas mana-mana premium, atau apa-apa bayaran lain yang kena dibayar (jika berkenaan) di bawah polisi ini.
- Prudential Assurance Malaysia Berhad (PAMB) adalah sebuah syarikat insurans berlesen di bawah Akta Perkhidmatan Kewangan 2013 yang dikawal selia oleh Bank Negara Malaysia.



PRUGlobal Series¹



通过多元化创造财富

为了您梦寐以求的生活、孩子的教育、下一次的庞大开销 - 透过我们的全球财富管理战略，让您获得财富倍增且多元化的能力。让未来的您，感激现在为创造财富而战的自己，以通往富足人生的道路。

风险与回报总是形影相随。通过我们的PRUGlobal Series - 一项以外币计价 (FX)²，结合保障与投资的单期保费投资联结保险计划来多元化配置您的资产。一份扩大您财务范围的计划。

¹此产品不受PIDM机构保障。

²FX是指您选择的外币。

利益和特点概览



通过外币计价 (FX) 保险来创造财富

一个创造外币资产的机会与便利来满足您的财务目标和达成更广泛投资组合多元化的计划。



通过高分配率的财富积累来增强您的投资

让97.00%的保费分配更有效地优化您的每一元。



专才财富管理以多元化您的投资组合

我们提供一系列的专业管理基金来迎合您的风险偏好和投资风格。当您的需求转变，只需再平衡或转换您的基金。



无论市场如何波动, 您和您的家人将获得财富保障来应对突发事件

您将享有死亡和完全及永久性全残 (TPD)³保障, 让您高枕无忧与获得财务保障。



依据您的选择进行财务分配⁴

您的保险金将通过最有效率的方式分发给您所爱的人。因此，请放心，万一不幸事件发生时您所爱的人都会拥有他们所需的财务资源继续生活。

³在保单周年日届满70岁之前。
⁴对于穆斯林，保险金将根据伊斯兰法律分配。

有关PRUGlobal Series

1. 什么是PRUGlobal Series?

PRUGlobal Series 是一项以外币计价 (FX)，结合保障与投资的单期保费投资联结保险计划。此保单的保费与利益支付将以外币计价。

此保单提供死亡/完全及永久性全残 (TPD)⁵的保障，以较早发生为准。此保单也在受保人年满100岁的保单周年日提供期满利益。

2. 提供什么保障/利益?

此计划提供:

死亡利益/ 完全及 永久性全残 (TPD) ⁵ 利益	支付以下一次性利益, 视何者为高: (a) 125%的单期保费加上100%的任何所缴付的加额保费, 减去任何因提兑而扣除的数额; (b) 基本单位户口 (BUA) 与投资单位户口 (IUA) (如有) 的单位价值; 或 (c) FX5,000。
	期满利益
	BUA与IUA (如有) 的单位价值将被支付。

3. PRUGlobal Series的最低单期保费是多少?

PRUGlobal Series的最低单期保费为FX10,000.00。

4. 我的单期保费将被如何投资?

97.00%⁶ 您所缴付的单期保费将会分配于购买您所选择的 PRULink Global基金单位。任何没有被分配的数额将会用于支付银行的佣金及我们的其他开销。更多有关这些基金的详情，请参考基金说明书。

5. 我的基金将被投资于何处?

您的保费将会被分配于购买您所选择的PRULink Global基金单位。您的保费分配取决于您所选择的基金。您可以投资于一个或多个基金，但前提是所选基金必须与您的保单以相同的货币计价。每个基金的最低投资为5%，且总分配必须达到100%。

此计划适合风险承受度偏高人士。有关基金的完整列表，您可以参阅产品透露册子或产品说明。

PRULink Global基金的投资表现并不受保证。基金管理费将按投资基金的百分比收取。收费视您选择的基金而定。更多有关基金的详情，请浏览马来西亚保诚保险有限公司 (简称“PAMB”) 网站 www.prudential.com.my 的基金说明书。您也可透过网站每日更新的基金价格来追踪基金的表现。

⁵在保单周年日届满70岁之前。
⁶此分配率未扣除额外费用。

6. 我需要注意哪些费用和收费？

服务费	一次性的服务费FX50.00 ⁷ 将从单位价值中扣除，以支付行政、管理和保单服务。
保险费	一次性的保险费将从单位价值中扣除，以支付保险保额。它将根据保额的百分比和投保人的受保年龄计算。
转换基金费 ⁸	免除

费用和收费将在您被知会的情况下随时做出调整。

7. 谁适合这项保单？

适合任何年龄介于1岁至70岁的人士。

8. PRUGlobal Series主要的不保事项有哪些？

- 自杀 – 如果在保单生效日期算起的一年内发生自杀死亡事件，此保单只会支付在通知日期后的估价日的单位价值。
- 假如残障问题是直接或间接由下列情况造成，完全及永久性全残 (TPD) 利益将不被支付：
 - (a) 任何原有的情况；
 - (b) 无论是在清醒或神智不清的情况下，进行任何意图自杀或自残的行为；
 - (c) 乘搭任何飞机，除了在商业民航飞机担任机师或机舱服务员或付费乘客并在固定航线的定期航班而已；或者
 - (d) 参与任何飞行活动如空中滑翔、乘坐热气球、降落伞、高空跳伞、高空弹跳和其它类似活动。

备注：此列表并不完整。请参考保单文件以进一步了解此保单的主要不保条款。

9. 我如何获取更多PRUGlobal Series的资料详情？

如您需要更多有关PRUGlobal Series的资料详情，欢迎您可以到访邻近的马来西亚大华银行分行。此外，您可以浏览UOB.my/pgs以了解更多详情。

重要备注

- 本册子只供说明用途。建议您在投保前，先参阅产品透露册子、产品说明和基金说明书，并且查阅保单合同上所列出的条款与细则，以了解保单上的特点细节和利益。
- 由于这是一份外币计价投资联结保险计划，因此您有义务以您所选择的外币支付保单保费。如果您决定把此计划下的可支付利益转换成本计划以外的任何货币，您 (或您的受益人) 可能面对外币汇率波动的冲击。因此，建议您或您的受益人开设一个能接收本计划下所选择货币的外币帐户，以让所有此计划下的可支付利益得以转入。如果将此计划下的可支付利益汇入一个无法接收此计划下所选择货币的银行帐户，您将必须承担收款银行的外币兑换率和任何适用的费用和收费。
- 您必须评估此保单是否符合您的需求及经济负担能力。我们建议您向您的马来西亚大华银行专员说明，以进行详细的分析来协助您作出明智的决定。您也可以联络保险公司以索取更多的详情。
- 基本保单的保险费率是受保证的。
- 您可以随时退保。但是，若您提早终止保单，您可能无法取回之前缴付的所有款项。退保时，退保金将被支付，保单的所有利益将一律终止。
- 在我们递交保单后，您有15天的审阅期以检视本保单是否符合您的需求。如果您在这段期限内取消本保单，我们将退还没有用作投资的保费，下一个估价日的单位价值 (如有)，任何保险费用，税款 (如有) 以及其他已扣除的费用，并从中扣除任何医药费用。
- 此佣金将由投保人承担，并从他/她的保费中支付。请参考以下图表来了解须付的佣金。以下的图表是以PRUGlobal Series保单的总单期保费FX100,000.00作为假设。

保单年	保费分配率 (%)	分配的保费 (FX)	扣除保费作为佣金的份额 (从未分配的保费支付) (%)	所支付的佣金数额 (FX)
1	97.00	97,000.00	2.50	2,500.00

备注：如上所示保费分配金额为扣除保险费和服务费之前。

- PRUGlobal Series是非符合回教教义的产品。
- 更多有关基金详情，请浏览PAMB网站www.prudential.com.my的基金说明书。您也可透过网站每日更新的基金价格来追踪基金的表现。
- 任何年龄的参考是指下一个生日年龄。
- 若产品册子的英文、马来文和中文版本有任何冲突或不统一之处，则以英文版本产品册子为准。

⁷单期保费FX20,000.00及以上将被免除服务费。
⁸在可以使用电子交易之前，这笔费用将被免除。此后，非电子交易的转换基金将被收取费用。
每个保单年期有4次免费转换。每个保单年期内的任何随后转换将被征收转换数额1.00%或最高为FX10.00的转换费。

- 保单的保费或其它已到期的款项 (如适用) 将被征收现行税率。
- 马来西亚保诚保险有限公司 (简称“PAMB”) 是注册于2013年金融服务法令的保险公司, 并受马来西亚国家银行所管制。

This plan is underwritten by / Pelan ini ditanggung oleh /
此计划签署人为:

Prudential Assurance Malaysia Berhad 198301012262 (107655-U)
Level 20, Menara Prudential,
Persiaran TRX Barat,
55188 Tun Razak Exchange,
Kuala Lumpur, Malaysia.

This plan is distributed by / Pelan ini diedarkan oleh /
此保单的分销商为:

United Overseas Bank (Malaysia) Bhd (199301017069 (271809-K))
Level 16, UOB Plaza 1 KL,
7, Jalan Raja Laut,
50350 Kuala Lumpur.

To find out more, please visit **UOB.my/banca** or contact the
24-hour **UOB Contact Centre** at +6(03) 2612 8121.

Untuk maklumat lanjut, sila layari **UOB.my/banca** atau hubungi
Pusat Hubungan UOB 24 jam di +6(03) 2612 8121.

欲知更多详情, 可浏览我们的网站**UOB.my/banca**或拨打24小时的
UOB联络中心+6(03) 2612 8121。

Scan the QR code for more ways to reach us:

Imbas kod QR untuk mendapatkan lebih banyak cara untuk
menghubungi kami:

请扫描二维码以获得更多联系我们的方式:



UOB.my/contactus

or contact Prudential Assurance Malaysia Berhad at
+6 03-2771 2499.

atau hubungi Prudential Assurance Malaysia Berhad di
+6 03-2771 2499.

或联络Prudential Assurance Malaysia Berhad
+6 03-2771 2499。

For directions to UOB branches, please visit **UOB.my/branch**
Layari **UOB.my/branch** untuk tunjuk arah ke cawangan UOB.
欲了解如何前往UOB分行, 请浏览**UOB.my/branch**

07/2025



Peluang global,
kemungkinan yang
tiada batas

全球机遇，无限可能

PRUGlobal Series (ini adalah produk insurans/
这是一项保险产品)



Right By You

United Overseas Bank (Malaysia) Bhd (199301017069 (271809-K))
Prudential Assurance Malaysia Berhad 198301012262 (107655-U)

Ahli PIDM/PIDM的成员

Sijil/polisi ini TIDAK DILINDUNGI OLEH Perbadanan Insurans Deposit Malaysia ("PIDM"). Sila rujuk Brosur Sistem Perlindungan Manfaat Takaful dan Insurans ("TIPS") PIDM atau hubungi Prudential Assurance Malaysia Berhad atau PIDM (layari www.pidm.gov.my). / 此保险保单不获Perbadanan Insurans Deposit Malaysia ("PIDM") 保障。请参阅PIDM的保险及伊斯兰保险利益保障制度的小册子或联络马来西亚保诚保险有限公司或PIDM (请浏览www.pidm.gov.my)。